

Date: 7 August 2026

التاريخ: 7 أغسطس 2026

**Disclosure & Compliance Section
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi
United Arab Emirates**

قسم الإفصاح والامتثال
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500، أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Change within Senior Management
Team and operating model**

**الموضوع: التعديل في فريق الإدارة العليا
والنموذج التشغيلي**

Dear Sirs,

السادة المحترمين،

As part of ADN H Catering Group ("Group") leadership team and operating model enhancement efforts, management has approved the below leadership transition within the senior management team of the Group.

في إطار جهود مجموعة ايه دي ان اتش للتموين ("المجموعة") بشأن تعزيز القيادة والنموذج التشغيلي، وافقت الإدارة على إجراء التغيير التالي في القيادة ضمن فريق الإدارة العليا للمجموعة.

1. After serving as Chief Operating Officer - UAE of the Group for more than six years, Mr. Peter Nichols will retire from his role effective 31 December 2026.

1. بعد أن شغل السيد/ بيتر نيكولز منصب الرئيس التنفيذي للعمليات في دولة الإمارات العربية المتحدة في المجموعة لأكثر من ست سنوات، سيتقاعد من منصبه اعتباراً من 31 ديسمبر 2026.

2. The UAE operational leadership structure will be consolidated under a single "Country Managing Director" role.

Mr. Scott Durand, currently Country Managing Director – KSA, will take up the role of Country Managing Director – UAE effective 1 September 2026.

Mr. Scott Durand has over 25 years of leadership experience in the catering, hospitality and support services industry. He has held a number of senior operational and executive leadership positions across the Middle East and has successfully led large-scale business operations, strategic growth initiatives and major client partnerships. Having served as Country Managing Director – KSA, he brings extensive regional expertise and a strong understanding of the Group's business, and strategic priorities to his new role.

3. Mr. Simon Khayat has been appointed as Country Managing Director – KSA effective 19 August 2026, succeeding Mr. Scott Durand. Mr. Khayat joins the Group with extensive GCC leadership experience in the catering and hospitality sectors and a strong track record in driving operational performance and strategic growth.

سيتمّ توحيد الهيكل القيادي للعمليات في دولة الإمارات العربية المتحدة تحت منصب واحد وهو منصب "المدير الإداري في الدولة".

سيستولّي السيد/ سكوت دوراند، الذي يشغل حاليًا منصب المدير الإداري في المملكة العربية السعودية، مهام منصب المدير الإداري في دولة الإمارات العربية المتحدة اعتبارًا من 1 سبتمبر 2026.

يتمتع السيد/ سكوت دوراند بخبرة قيادية تزيد على 25 عامًا في قطاعات خدمات التموين والضيافة والخدمات المساندة. لقد شغل عددًا من المناصب التنفيذية والقيادية العليا في مجال العمليات في منطقة الشرق الأوسط، حيث نجح في قيادة عمليات تشغيلية واسعة النطاق، وتنفيذ مبادرات للنمو الاستراتيجي، وإدارة شراكات رئيسية مع العملاء. بحكم تولّيه منصب المدير الإداري في المملكة العربية السعودية، فإنّه يجلب خبرة واسعة في المنطقة وفهم عميق لأعمال المجموعة وأولوياتها الاستراتيجية وممّا سيسهم في تولّيه مهامه الجديدة.

3. تمّ تعيين السيد/ سيمون خياط في منصب المدير الإداري في المملكة العربية السعودية، اعتبارًا من تاريخ 19 أغسطس 2026، خلفًا للسيد/ سكوت دوراند. ينضمّ السيد/ خياط إلى المجموعة بحيث يجلب معه خبرة قيادية واسعة في دول مجلس التعاون الخليجي في قطاعي خدمات التموين والضيافة وخبرة

واسعة في تطوير الأداء التشغيلي والنمو
الاستراتيجي.

4. The above leadership and operating model review aim to further enhance operational efficiency and drive strategic growth in each market. The Group is committed to ensure a smooth leadership transition during the implementation of the above leadership and operating model review.

4. يهدف التعديل في القيادة والنموذج التشغيلي المشار إليه أعلاه إلى تطوير الفعالية التشغيلية والنمو الاستراتيجي في كل سوق. تلتزم المجموعة بضمان انتقال سلس للقيادة خلال تطبيق التعديل في القيادة والنموذج التشغيلي.

Sincerely,

مع خالص التقدير،

ADNH Catering PLC

ايه دي ان اتش للتموين بي ال سي